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Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα: «Αίτημα επαναλειτουργίας του Σταθμού ΕΚΑΒ ΤΕΡΠΝΗΣ» 
 
Οι υποδομές υγείας, ιδιαίτερα στο παρατεταμένη περίοδο υγειονομικής κρίσης που διανύουμε 
εδώ και δύο χρόνια, οφείλουν να τυγχάνουν ειδικής μέριμνας από το κράτος για να μπορούν να 
αντεπεξέλθουν στις σημερινές, αυξημένες απαιτήσεις. 
 
Δυστυχώς όμως, αυτό δε συμβαίνει στην περίπτωση του Σταθμού ΕΚΑΒ ΤΕΡΠΝΗΣ. Συγκεκριμένα, 
το  Δημοτικό Συμβούλιο Βισαλτίας με σχετικό ψήφισμα διαμαρτυρίας του, επισημαίνει για άλλη 
μια φορά το χρονίζον πρόβλημα στελέχωσης του σταθμού, ζητώντας άμεσα την έκδοση 
πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος ώστε να στελεχωθεί -έστω και εθελοντικά- στη βάση της 
Τερπνής, προκειμένου να επανέλθει σε κανονική λειτουργία ο Σταθμός. 
 
Σημειώνεται ότι, ο σταθμός του ΕΚΑΒ στην Τερπνή εξυπηρετεί 29 κοινότητες και οικισμούς μιας 
μεγάλης γεωγραφικής έκτασης με πολλές ιδιαιτερότητες, τόσο λόγω της μορφολογίας της όσο 
και λόγω των πληθυσμιακών χαρακτηριστικών της. Στους οικισμούς του Δήμου ζουν, κυρίως, 
ηλικιωμένοι και υπερήλικες αγρότες και συνταξιούχοι. 
 
Επίσης εξυπηρετεί 3 Κέντρα Υγείας (Νιγρίτας, Μαυροθάλασσας και Στρυμονικού), όπως και τους 
φιλοξενούμενους του Οίκου Ευγηρίας (Μονάδα Φροντίδας Ηλικιωμένων) ΑΛΚΜΗΝΗ, τους 
εργαζομένους της Ελληνικής Πολυεθνικής Εταιρείας FIBRAN, τους κρατουμένους του Γενικού 
Καταστήματος Κράτησης Νιγρίτας, και τους ασθενείς του ΚΕΦΙΑΠ Νιγρίτας (πρώην ΚΑΦΚΑ). 
 
Ύστερα από τα παραπάνω 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Σε τι ενέργειες προτίθεται να προβεί για την άμεση στελέχωση του Σταθμού ΕΚΑΒ 
ΤΕΡΠΝΗΣ και τη λειτουργία του;   
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